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PROTOKÓŁ NR XLI/18 SESJI RADY GMINY REŃSKA WIEŚ  

W DNIU 29 MAJA 2018 ROKU 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

5. Funkcjonowanie Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Reńska Wieś. 

6. Analiza wykonania budżetu Gminy Reńska Wieś za 2017.  

  6.1 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej:  

   a)  o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 r. Gminy Reńska Wieś, 

  b)  o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2017 r. 

  6.2 Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej: 

  a)  w sprawie sprawozdania finansowego za rok 2017 Gminy Reńska Wieś,  

  b)  w sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2017,  

 6.3 Dyskusja, 

 6.4 Głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok, 

 6.5 Głosowanie w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za 2017 rok . 

7. Głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1) zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2018; 

2) zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 

3) odwołania skarbnika Gminy Reńska Wieś 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zapytania i interpelacje. 

10. Zamknięcie obrad.  
 

Obecnych 13 radnych ze statutowego składu 15 radnych lista obecności, nieobecna Radna U. Friedla,   

B. Wiśniewska (załącznik nr 1). 
 

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel - otwarcie, powitanie gości, stwierdzenie 

prawomocności obrad XLI Sesji Rady Gminy Reńska Wieś, oddanie głosu Wójtowi w sprawie 

wprowadzenia zmian do porządku obrad uchwał. 

Wójt M. Wojciechowski: prośba o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał:  

- 1. w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś - działka 31/36 

obręb Komorno 

- 2.  w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś – działka 31/38 

obręb Komorno 
 

Przewodniczący Rady K. Flegel. Zapytanie, czy do porządku obrad jeszcze ktoś chce wnieść zmiany? 

Brak wniosków. Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem porządku obrad uzupełnionego o dwie 

uchwały przedstawione przez Wójta? W głosowaniu brało udział 13 radnych.  Za głosowało – 13 

radnych;  przeciw – 0, wstrzymujące – 0.  
 

Nowy przegłosowany porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

5. Funkcjonowanie Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Reńska Wieś. 
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6. Analiza wykonania budżetu Gminy Reńska Wieś za 2017.  

  6.1 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej:  

  a)  o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 r. Gminy Reńska Wieś, 

  b)  o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2017 r. 

  6.2 Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej: 

  a)  w sprawie sprawozdania finansowego za rok 2017 Gminy Reńska Wieś,  

  b)  w sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2017,  

 6.3 Dyskusja, 

 6.4 Głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok, 

 6.5 Głosowanie w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za 2017 rok . 

7. Głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1) zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2018; 

2) zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 

3) odwołania skarbnika Gminy Reńska Wieś 

4) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś - działka 31/36 obręb Komorno 

5) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś – działka 31/38 obręb Komorno 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zapytania i interpelacje. 

10. Zamknięcie obrad.  
 

Ad. 5 Przewodniczący Rady K. Flegel – przejście do punktu 5, oddanie głosu Prezesowi OSP. 

Prezes Zarządu Gminnego OSP Z. Steuer: przedstawienie  podstawowych informacji dot. jednostek 

ochrony jednostek przeciwpożarowej  (załącznik nr 2). 

Sekretarz Zarządu Gminnego OSP, Inspektor ds. OSP., OC Ł. Steuer: prezentacja multimedialna  

nt. Funkcjonowania Jednostek OSP na terenie Gminy Reńska Wieś (załącznik nr 3). 

Radny J. Domin: zapytanie o działania prewencyjne, w jaki sposób strażacy zapobiegają awariom? 

Zgłoszenie, że w Parku w Długomiłowicach gałęzie zagrażają bezpieczeństwu. Zapytanie, czy Radni, 

Sołtys mają wpływ na osoby zajmujące się strażą? Zgłoszenie problemu z wyrywaniem chwastów  

w Długomiłowicach. Zapytanie, czy Straż była na kontroli w rozlewni gazu w Długomiłowicach  

i w Szkołach.  

Prezes Zarządu Gminnego OSP Z. Steuer: wyjaśnienie, że uprawnienia do kontroli ma Państwowa 

Straż Pożarna. Sugestia, żeby obiekty nie spełniające wymogów bezpieczeństwa zgłosić do stosownych 

organów. OSP nie ma prawa do wchodzenia na posesję i kontrolowania. OSP to stowarzyszenia, prawo 

głosu mają członkowie. Profilaktyka – była przedstawiona na prezentacji. 

Radny J. Domin:   stwierdzenie, ze podana została niepełna prawda, powołanie się na art. 251, 379 

Prawa o ochronie środowiska, prośba o odpowiedź na piśmie. Zarzut, że OSP czeka na zawycie syreny  

i na wyjazd. 

Przewodniczący Rady K. Flegel: sugestia, żeby poprosić Prezesa OSP, o zaproszenie Sołtysa na 

najbliższe zebranie i sprawę plewienia tam rozwiązać. Informacja, że w pozostałych sołectwach 

współpraca pomiędzy OSP a Radą Sołecką układa się dobrze. 

Radny J. Greinert: prośba do Radnego Domina o przestanie drążenia w OSP, Jednostki w Krajowym 

Systemie działają na terenie całego powiatu. Współpraca OSP Mechnica-Kamionka z Radą sołecka 

układa się bardzo dobrze. Stwierdzenie, ze Radny Domin nie umie współpracować z OSP.  

Radny J. Domin: stwierdzenie, że OSP działają na bazie podatków i muszą współpracować  

z mieszkańcami.  

Radna V. Nabrdalik: stwierdzenie, ze OSP działają społecznie, nie zawodowo.  
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Radny J. Domin: stwierdzenie, ze w Długomiłowicach Radny sam musiał obcinać gałęzie. 

Stwierdzenie, ze zna przepisy, przez rok chodził do szkoły pożarniczej w Częstochowie,  zajmował się 

ochroną PPOŻ całego miasta.  

Radna I. Mainka:stwierdzenie, że działalność OSP w środowisku jest widoczna, że strażacy dużo robią. 

Radny J. Domin: stwierdzenie, że na terenie gminy działalność OSP powinna być bardziej 

dopilnowana.  Zarzut, że na wyjazdy jeżdżą te same osoby.  Sugestia, żeby nie inwestować sprzęt, który 

się nie wykorzysta.  

Sołtys R. Wieś J. Kowalski: stwierdzenie, ze nie zawsze strażak może jechać na interwencję, bo 

pracodawca go zwolni.  

Sołtys Kamionki I. Badzin: stwierdzenie, ze wyjazdy są i sprzęt jest wykorzystywany. 

Przewodniczący Rady K. Flegel: zamknięcie dyskusji. Podziękowanie Gościom za omówienie tematu, 

przeproszenie za zachowanie radnych. 
Radny J. Greinert: wniosek o 5 min przerwy 

Przewodniczący Rady K. Flegel: ogłoszenie 5 min przerwy.  
 

Ad. 2 Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta (załącznik nr 4) 
 

Ad. 3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady   

- 14 maja  -udział w obradach Komisji Rewizyjnej 
- 23 maja – wspólne posiedzenie Komisji 

Poczta: (załącznik nr 5) 

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik: odczytanie życzeń z okazji Dnia Samorządowca ze Społecznej 

Szkoły Podstawowej im. ks. J. Twardowskiego w Mechnicy.  
 

Ad. 4. Sprawozdanie Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej I. Mainka: posiedzenie 14 maja, temat: analiza sprawozdań 

finansowych za 2017 rok, rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, wydanie 

opinii w sprawie sprawozdania finansowego, opracowanie wniosku w sprawie absolutorium. 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, K. Olszowka, posiedzenie 21 maja, tematyka, - 

przygotowanie Akwenu Dębowa do sezonu letniego, przedstawiciele Komisariatu w Kędzierzynie 

Koźlu  omówili kwestie bezpieczeństwa. Prezes Magdziarz PZW Reńska Wieś KOFAMA zreferował 

działalność PZW.  

Posiedzenie Komisji Wspólnych: 23 maja, ponownie omówiony został wniosek Fundacji „Wiedzieć 

Więcej” o ochronie prawnej drzew. Obecni byli przedstawiciele w. w. Fundacji. Podsumowanie: nikt  

z obecnych radnych nie złożył wniosku o utworzenie pomników przyrody na terenie Gminy. Drugi 

temat: przedstawienie sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 rok, Radni przyznali 5000 zł na 

remont zabytkowego Kościoła w Mechnicy.  

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel wyjaśnienie, ze najpierw trzeba przygotować 

uchwałę w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy na finansowanie prac 

konserwatorskich, potem można przyznać dotację przegłosowaną na wspólnym posiedzeniu komisji.  
 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej J. Greinert: Komisja nie miała swojego posiedzenia.  
 

Przewodniczący Rady K. Flegel: otwarcie dyskusji nad sprawozdaniami. 

Radna V. Nabrdalik: zapytanie o temat poruszany na posiedzeniu Czystego Regionu. 

Wójt M. Wojciechowski: odp., że omawiana była zmiana stawki opłat. Wcześniej zabrane brązowe 

kosze będą mieszkańcom zwracane. 80 % segregowanych odpadów z terenów wiejskich jest dobre ja-

kościowo. W kwestiach śmieci z terenów miast - będą prowadzone rozmowy w celu zmiany deklaracji 

na śmieci niesegregowane.   

Radny B. Ardeli: sugestia, żeby mieszkańcy robili kompostowniki. 
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Radny J. Domin: sugestia, żeby śmieci wielkogabarytowe były płatne. Zwrócenie uwagi, że kierowcy 

śmieciarki nie chcą dać dodatkowych worków.  

Przewodniczący Rady K. Flegel: zapytanie o niebieskie worki 

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, że należy zgłosić się do Czystego Regionu.  

Radny K. Olszowka: Reńska Wieś nie miała niebieskich worków.  

Sołtys Większyc M. Matuszewski: uwaga, że w Większycach w maju jeszcze pojemniki nie były okle-

jane i nie były zabierane.  Sugestia, że lepsze byłoby systematyczne coroczne podnoszenie cen o np. 

0,50 zł, a nie jednorazowo.  

Sołtys Reńska Wieś J. Kowalski: zapytanie, czy rezygnacja z biodegradowalnych śmieci przez miesz-

kańca  spowoduje obniżenie stawki? 

Wójt M. Wojciechowski: odp, nie. 

Przewodniczący Rady K. Flegel:  zakończenie dyskusji nad sprawozdaniami. 
 

Ad. 6.1 a) 

Przewodniczący Rady K. Flegel:  oddanie głosu Skarbnik Gminy. 

Skarbnik R. Słociak: przedstawienie Uchwały nr 157/2018 z dnia 16.04.2018r. Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 r. 

Gminy Reńska Wieś (załącznik nr 6). 

Ad. 6.1 b)  

Przewodniczący Rady K. Flegel:  oddanie głosu przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej I. Mainka: przedstawienie Uchwały nr 237/2018 z dnia 

29.05.2018r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o wnio-

sku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2017 (załącznik nr 7). 
 

Ad. 6.2 a)  

Przewodniczący Rady K. Flegel:  oddanie głosu przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej I. Mainka: przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie 

sprawozdania finansowego Gminy Reńska Wieś za rok 2017 (załącznik nr 8). 

Ad. 6.2 b)  

Przewodniczący Rady K. Flegel:  oddanie głosu przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej I. Mainka: przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej  o wyko-

naniu budżetu Gminy Reńska Wieś za rok 2017 (załącznik nr 9). 
 

Ad. 6.3 

Przewodniczący Rady K. Flegel:  otwarcie dyskusji  

Radny J. Domin: wyrażenie wątpliwości do przedstawionych pozytywnych opinii Komisji Rewizyjnej.  

Wyrażenie żalu do Komisji Rewizyjnej, że nie sprawdziła nieprawidłowości naruszenia prawa 

budowlanego, wodnego, zamówień publicznych, gospodarki odpadami, przedstawionych na ostatniej 

sesji. Uwaga, że Wójt w sposób nierzetelny odpowiada na pisemne prośby o wyjaśnienie 

nieprawidłowości w inwestycjach. Zwrócenie uwagi na inwestycje wykonane bez pozwolenia:  

kanalizacja deszczowa na ul. Przyjaciół,  rozbudowa garażu w Większycach, kanalizacja na ul. Bocznej. 

Stwierdzenie braku uzasadnienia konieczności budowy kanalizacji na ul. Przyjaciół. Omówienie 

nieprawidłowości w inwestycjach, w tym: zaniżenie wartości kosztorysów inwestorskich ścieżki pieszo-

rowerowej, nieprawidłowe odwodnienie boiska, brak odwodnienia ul. Dworcowej w Długomiłowicach, 

sprawa nierozwiązanych śmieci - zakład transportowy funkcjonuje na odpadach, niejasny powód 

zlikwidowania oczyszczalni ścieków w Długomiłowicach, brak karty odpadu składowania osadu, 

wprowadzane do budżetu zadania o których w grudniu mowy nie było, nie rozwiązane problemy 
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zabytków i kościołów w Gminie, nieujawnienie nadwyżki budżetowej, nieujawnianie stanów na 

kontach.  

Wójt M. Wojciechowski: stwierdzenie, że Radny Domin co sesję powtarza te same nieprawdy, które 

wielokrotnie były wyjaśniane i otrzymał na nie odpowiedzi. Skargi które Radny pisał do różnych 

instytucji nie potwierdzały poruszanych zarzutów. Wyjaśnienie, że na ulicy bocznej była społecznie 

zbudowana kanalizacja, ale niezinwentaryzowana na mapach w geodezji.  

Radny J. Domin: zarzut, że Wójt kłamie. Stwierdzenie, że zmanipulowano przetarg. W historii 

wyświetleń przetargu była kanalizacja (300,400,250), projektant wycofał kosztorys po wykonaniu, 

wpisał, ze była  500 i wymienił 500. Powinno to być wykazane w środkach trwałych. Inwestycja 

wymagała zgłoszenia.  

Wójt M. Wojciechowski: Zapytanie o pozwolenie na budowę parkingu przy kościele i odprowadzenie 

ścieków z parkingu w Długomiłowicach, który Radny budował. 

Radny J. Domin: odp. działka była Księdzu bezpłatnie przekazana na parking, o pozwolenie na 

budowę Radny sugeruje pytać Księdza. Sugestia, że Wójt łamie prawo.  

Wójt M. Wojciechowski: stwierdzenie, że w kwestii łamania prawa Radny pisał skargi do Wojewody  

i do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Radny J. Domin: odpowiedź, że Radny nie chciał donosić i nie napisał skarg, żeby uniknąć kar które 

obciążyłyby Wójta, Gmina nie może płacić kar. Przypomnienie Radnym przysięgę i stwierdzenie, że 

łamią prawo.  

Przewodniczący Rady K. Flegel:  prośba do Radnego Domina, żeby nie oceniał Radnych. To zadanie 

Wyborców. Komisja przedstawiła wniosek, który poddany będzie pod głosowanie, każdy Radny ma 

prawo zagłosować wg swojego sumienia. Zakończenie dyskusji.  Przejście do kolejnego punktu.  
 

Ad. 6.4 

Przewodniczący Rady K. Flegel: odczytanie projektu uchwały nr XLI/244/18 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2017 rok. Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej 

uchwały? W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 11 radnych;  przeciw – 1 Radny J. 

Domin; wstrzymujące – 1 Radny K. Pogodzik (załącznik nr 10). 
 

Ad. 6.5 Przewodniczący Rady K. Flegel:  odczytanie projektu uchwały nr XLI/245/18  w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy za 2017 rok. Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem 

przedstawionej uchwały? W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 11 radnych;  przeciw 

– 1 – Radny J. Domin; wstrzymujące – 1 Radny K. Pogodzik (załącznik nr 11).  

Przewodniczący Rady K. Flegel: pogratulowanie Wójtowi. Ogłoszenie 5 min przerwy.  
 

Ad. 7.1) PROJEKT UCHWAŁY NR XLI/246/18 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018r. 

Skarbnik R. Słociak: przedstawienie i omówienie projektu uchwał. (Załącznik nr 12) 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: czy są pytania?  

Radny J. Domin: zapytanie na co będzie przeznaczony będzie 1 mln zł ze ścieżki pieszo-rowerowej  

i czy jest sens jej budowania. Zapytanie o powód zdjęcia 90 tys, z dworca w Długomiłowicach, na 

stronie internetowej nie ma informacji o wyborze oferty.  

Wójt M. Wojciechowski: poinformowanie, że przetarg się już odbył, wpłynęły  2 oferty, umowa 

jeszcze nie jest podpisana. Pieniądze ze ścieżki zostają w budżecie jako nadwyżka i w przyszłym roku 

będą przeznaczone na ścieżkę. W ramach Subregionu podpisana jest umowa i nie ma możliwości się  

z niej wycofać.  

Radny J. Domin: Zarzut o nieczytanie przygotowanych dokumentów, zwrócenie uwagi na błędy  

w Programie funkcjonalno użytkowym, m. in;  problem zagrożenia wybuchem rozlewni gazu, przepustu 
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pod torami. Przytoczenie sprawy odwołania od kłamliwej decyzji. Stwierdzenie, ze do tego kawałka 

ulicy była 1 strona uwag i usterek do projektu.  
 

Przewodniczący Rady K. Flegel: Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej 

uchwały sprawie zmiany budżetu? W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 12 radnych;  

przeciw – 1 Radny J. Domin, wstrzymujące – 0.  
 

Ad. 7.2) PROJEKT UCHWAŁY NR XLI/247/18 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej na 2018r. (Załącznik nr 13). 

Przewodniczący Rady K. Flegel: przedstawienie projektu uchwały Zarządzenie głosowania: kto jest za 

przyjęciem przedstawionej uchwały?  W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 12 

radnych;  przeciw – 1 Radny J. Domin), wstrzymujące – 0.  
 

Ad. 7.3) PROJEKT UCHWAŁY NR XLI/248/18 w sprawie odwołania skarbnik (załącznik nr 14).   

Przewodniczący Rady K. Flegel: przedstawienie projektu uchwały, uchwała omawiana była na 

komisjach Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 13 radnych;  przeciw – 0, wstrzymujące – 0.  
 

Ad. 7.4) PROJEKT UCHWAŁY NR XLI/249/18 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Reńska Wieś - działka 31/36 - obręb Komorno (załącznik nr 15), 

Wiceprzewodniczący K.  Pogodzik: przedstawienie projektu uchwały otwarcie dyskusji 

Radny J. Domin: zapytanie o dojazd do działki, na mapce nie ma podanego nr drogi  

Wójt M. Wojciechowski: odp. droga była wydzielona i ma dojazd. 

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik: Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej 

uchwały? W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 12 radnych;  przeciw – 0, 

wstrzymujące – 1 Radny J. Domin.  
 

Ad. 7.5) PROJEKT UCHWAŁY NR XLI/250/18 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Reńska Wieś – działka 31/38 obręb Komorno (załącznik nr 16), 

Wiceprzewodniczący J. Majnusz: przedstawienie projektu uchwały, otwarcie dyskusji 

Radny J. Domin: prośba o przesłanie na maila wypisu z rejestru gruntów z numerem gminnej drogi 

dojazdowej. Droga wewnętrzna nie jest drogą publiczną.   

Wiceprzewodniczący J. Majnusz: Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej 

uchwały? W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało – 12 radnych;  przeciw – 0, 

wstrzymujące – 1 Radny J. Domin.  
 

Ad 8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady K. Flegel: Zarządzenie głosowania:  kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania? W głosowaniu brało udział 13 radnych.  Za głosowało - 12 radnych;  

przeciw – 1 Radny J. Domin,  wstrzymujące –brak.  
 

Ad 9. Zapytania i interpelacje. 

Radny J. Domin:  zapytanie, dlaczego w protokole nie zostały wyszczególnione nieprawidłowości 

wymienione na poprzedniej sesji. Prośba o przesłanie historii umieszczania na stronie wszystkich 

materiałów przetargowych dot. ul. Bocznej.  

Wójt M. Wojciechowski: prośba o nieposądzanie rolnika bez dowodów o mycie opryskiwaczy.  

Radny J. Domin:  stwierdzenie, że przepisy o infrastrukturze o takich maszynach nie są przestrzegane, 

zarzut do ochrony środowiska o niepilnowanie przepisów. Prośba o wyjaśnienie, w przeciwnym 

wypadku  Radny zwróci się oficjalnie. Prośba o potwierdzenie wysłania odpowiedzi nt. likwidacji 

oczyszczalni ścieków.  
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Radny J. Greinert opuścił salę.  
 

Sołtys Łężce, J. Plesch: zapytanie o termin podłączenia kanalizacji w Łężcach. 

Wójt M. Wojciechowski: odp. Jak będą chodziły przepompownie. 
 

Sołtys Reńska Wieś J. Kowalski: zapytanie w sprawie pisma mieszkańca ul. Fabrycznej dot. znaku 

zakazu zatrzymywania się i postoju zgłoszenie problemu zwiększonego ruchu samochodów 

wyjeżdzających spod wiaduktu. Zgłoszenie problemu blokowania ruchu przez samochody Firmy Kamet 

i wąskich wyjazdów na ul. Reński Koniec oraz sytuacji gdzie doszło prawie do rękoczynów.  

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź do mieszkańca została wysłana, zwieszony ruch jest efektem prac 

na drodze DK 45. Rozmowa z Zakładem była przeprowadzona.  

Radny J. Domin: stwierdzenie, że w decyzji  o warunkach zabudowy musi być wskazana ilość miejsc 

parkingowych dla pracowników. Zakład nie może utrudniać życia mieszkańcom.  

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, zakład ma pozwolenie na użytkowanie, 

Radny J. Domin; stwierdzenie, że Strażak kontrolujący rozlewnię gazu, autem strażackim jeździł po 

wale kolejowym, że przyjeżdzający na kontrole najpierw pytają ile zasponsoruje zakładowi - taki będzie 

miał protokół. Stwierdzenie, że skończyły się stanowiska zaufania publicznego. 
 

Sołtys Radziejowa R. Pielot: zapytanie czy jest dojazd z Komorna do Ośrodka Zdrowia  

w Poborszowie. 

Radna E. Barteczko: jest, normalnie koło Dworka można przejechać.  
 

Ad 10. Przewodniczący Rady K. Flegel – zakończenie obrad XLI Sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 
 

Obrady sesji zakończono o godz. 16.25  

Protokołowała: Anna Ludwig 

 

Załączniki do protokołu: 

1. Lista obecności radnych; 

2. Podstawowe informacje dot. jednostek ochrony jednostek przeciwpożarowej; 

3. prezentacja multimedialna nt. Funkcjonowania Jednostek OSP na terenie Gminy Reńska Wieś; 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta;  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego; 

6. Uchwała nr 157/2018. RIO w Opolu nt. opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017r. r.  

7. Uchwała nr 237/2018 RIO sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2017; 

8. Opinia w sprawie sprawozdania finansowego Gminy Reńska Wieś za rok 2017; 

9. Opinia o wykonaniu budżetu Gminy Reńska Wieś za rok 2017; 

10. Uchwała XLI/244/18  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok; 

11. Uchwała XLI/245/18  w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za 2017 rok; 

12. Uchwała nr XLI/246/18 – zmiana budżetu; 

13. Uchwała nr XL/247/18 – zmiana WPF; 

14. Uchwała nr XL/248/18 – odwołanie Skarbnik; 

15. Uchwała nr XL/249/18 – sprzedaż działki; 

16. Uchwała nr XL/250/18 – sprzedaż działki; 

17. Lista obecności zaproszonych gości; 

18. Lista obecności Sołtysów; 

19. Zawiadomienie o Sesji – Radni; 

20. Zawiadomienie o Sesji – Sołtysi; 

21. Zawiadomienie o Sesji Inspektor ds. OC, BHP i OSP – Ł. Steuer; 

22. Zawiadomienie o Sesji Komendant Gminny OSP – Z. Bustrycki; 

23. Zawiadomienie o Sesji Prezes Zarządu Gminnego OSP – Z. Steuer. 


